



SF20606 采用双直针、双立式大型自动加油旋梭勾线，滑竿挑线、构成而行双线锁式线迹。上下轴用滚珠轴承支承，同步齿形带传动；柱塞式油泵润滑系统，采用了送料牙、针杆、压脚等互相协调和送料的综合性送料机构，故即使线迹较粗者及较长的缝料的缝制，也能正确自如地进行。SF20606-1 采用单直针、单立式大型自动加油旋梭勾线，同时具有SF20606型缝切机的所有特点。该系列产品广泛地适用于箱包、帐篷、坐垫、皮革制品、服装、凉席等工厂。

SF 20606 is adopting double needles, double large vertical auto-lubricating hooks and sliding thread taking-up, this machine can sew two parallel straight lock stitches. Arm shaft and hook shaft are supported by ball bearing, making sure the possibility of timing belt driving; plunger pump lubricating system; feeding by compound feed mechanism system such as feed dog, needle bar and presser foot, so that even thicker and longer sewing can be smoothly operated. SF 20606-1 it is adopts single needle, single vertical large vertical auto-lubricating rotating hook, and it has the merits which owned by SF 20606. This series machine can be widely used for sewing suitcases, tents, cushions, leather products, clothes and mats.



842/872适用于缝制衬衫、制服、牛仔裤、大衣或类似服装。对缝料的适应性强，由于针杆和送布牙同步送料，能防止缝料滑移，适用于高质量的双针透明缝和装饰缝工序。

845/875具有双针分离式针杆结构，使缝切拐角、锐角、直缝时准确方便，针杆与送布牙同步送料，可防止缝料滑移，线迹美观、整齐。适用于女内衣、牛仔衣裤、男女大衣的转角缝切和装饰缝切。

842/872 Be applicable to sewing shirts, habiliment, jeans, over coats etc. The applicability is strong of sewing materials and synchronized feeding of needle and feed dog. Which can prevent slippage between layers of materials, they can perform two-row of parallel stitching and decorative seaming with quality.

845/875 Have structure of two-needle split needle it is very convenient to make corner seam as well. Feeding in phase needle bar and feed dog is helpful for wonderful and nice stitch, against any glide of materials. Suitable for lady s underwear, jeans overcoat etc, decoration and corner seam inclusive.



SF 842/872

SF 845/875



0800 210 034

Горячая  
линия



www.overlock.com.ua

SF842-3	DPx5 11-16#	2	4	7-13	3500	★	★	-	★	-	670x330x650	40/49
SF842-5	DPx5 14-22#	2	5	7-13	3500	-	★	★	★	-	670x330x650	40/49
SF845-3	DPx5 11-22#	2	4	7-13	3000	★	★	-	★	-	670x330x650	40/49
SF845-5	DPx5 11-22#	2	5	7-13	3000	-	★	★	★	-	670x330x650	40/49
SF20606	DPX17 Nm 125-180	2	6.4	8-16	2000	★	★	-	★	-	670x350x635	40.5/50
SF20606-1	DPX17 Nm 125-180	2	6.4	8-16	2000	-	★	★	-	★	670x350x635	40.5/50
SF20606-2	DPX17 Nm 125-180	2	6.4	8-16	2000	-	★	★	-	★	670x350x635	40.5/50